

ABC Dring!



7 ans years
años Jahre
-99

ABC 叮叮叮
遊戲說明



A C ing ing



From the age of 7 適合7歲或以上



From 2 to 5 players 玩家數目：2 至 5 位



Contents: 44 «scene» cards, 41 «letter» cards, 1 bell.
內含：44 張場景卡、35 張字母卡、1個金屬搶答鈴。



Aim of the game: to be the first to obtain 10 «letter» cards.

目標：搶先獲得十張字母卡



Rules of the Game 玩法：

The «scene» cards and the «letter» cards are put down in separate piles, face down, in the centre.

首先，將場景卡與字母卡分開洗牌後，圖案向下分別放置遊戲中央，鈴也放於中央位置。

The youngest player is designated game leader.

由年紀最小的玩家擔任主持人

1. He takes 4 «scene» cards from the top of the pile, and spreads them out in the centre, face up.
2. Then he turns over a «letter» card and places it next to the pile.
3. Immediately afterwards, all the players must find a word that starts with this letter which is represented in one of the 4 cards in the centre.
4. As soon as one of the players thinks he has found a correct word, he presses on the bell as quickly as possible and says the word straight away. He shows the illustration of this word on one of the cards in the centre. The players check and if this word is correct, the player wins the «letter» card that represents one point. The 4 «scene» cards are removed from the game and replaced by 4 others. Another “letter” card is turned over, and so on.

- 1、主持人先拿場景卡最上面四張牌，攤開放至中央。
- 2、主持人從字母卡最上面一張牌，一樣攤開放至中央。
- 3、所有的玩家要從四張牌(任何一張)中發現有沒有物件的英文單字開頭字母卡上的字母。
- 4、搶答者要先按到鈴，並同時說出該英文單字，即可獲得該字母卡。

The game stops when one of the players has 10 «letter» cards.

搶先獲得十張字母卡，你就是贏家囉！

NB1: You can also decide that the word to find must start with or «contain» the letter. Example: N for «Toucan»

可以這樣進階玩：場景卡內物件單字有含字母卡上的字母或是單字最後一個字母要是字母卡上的字母。